
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Αριθ. Πρωτ. 17323/λµ           Αθήνα, 3 Iουλίου 2006 
 
                Π Ρ Ο Σ   Τον 
   Γ.Γ.∆.Ε. του Υ.ΠΕ.ΧΩ.∆.Ε. 
         κ. Γεώργιο Τρυφωνίδη                   
          Χαρ.Τρικούπη 182                       
                                                                101 78 Α Θ Η Ν Α 
 

         
ΑΝΑΚ.:   1)Υπουργό ΠΕ.ΧΩ.∆.Ε. 

       κ. Γεώργιο Σουφλιά                      
        Χαρ. Τρικούπη 182                       
         101 78  ΑΘΗΝΑ 
 

 ΚΟΙΝ.:    2)∆/νση Συντήρησης Οδικών  
Έργων  (∆3) 
Αχαρνών & Κεφαλληνίας 104 
  112 51 ΑΘΗΝΑ 

 
       3)∆/νση Οδικών  Έργων (∆1) 

Χαρ. Τρικούπη 182                       
         101 78  ΑΘΗΝΑ 

 
 

  
ΘΕΜΑ:  «Χαµηλές Τιµές ∆ηµοπράτησης». 
 
 

Κύριε Γενικέ, 

µε αφορµή την αποχή από την δηµοπρασία εταιρειών µελών µας σε δύο 

οδικά έργα στην περιφέρεια Κρήτης που διενήργησε η υπηρεσία σας και 

συγκεκριµένα: 
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1. ΄΄ Βραχυπρόθεσµες παρεµβάσεις για την βελτίωση του επιπέδου 

της οδικής ασφάλειας στις επικίνδυνες θέσεις του Βόρειου Οδικού 

Άξονα Κρήτης΄΄, προϋπολογισµού 4.860.000 �, ∆ηµοπρατούσα 

Υπηρεσία η ∆3, δηµοπρατήθηκε δύο φορές, στις 10/01/06 και 

01/06/06 και τις δύο φορές κατέστη άγονος, 

2. ΄΄ Β� κλάδος παράκαµψης Ηρακλείου (Α/Κ αεροδροµίου � 

ΚΤΕΟ)΄΄ προϋπολογισµού 12.600.000 �, ∆ηµοπρατούσα 

Υπηρεσία ∆1, ηµέρα δηµοπράτησης 22/06/06, κατέστη άγονος, 

θα θέλαµε να επανέλθουµε στο θέµα των χαµηλών τιµών δηµοπράτησης 

και ιδιαίτερα σε έργα Οδοποιίας στα οποία οι τιµές των τεχνικών έργων 

και ιδιαίτερα οι τιµές των ασφαλτοστρώσεων είναι πολύ κάτω του 

κόστους. Επειδή οι δύο αυτές οµάδες εργασιών συµµετέχουν σε ποσοστό 

60% µε 70% στον συνολικό προϋπολογισµό µιας µελέτης οδοποιίας, 

γίνεται αντιληπτό ότι εξανεµίζεται το όποιο εργολαβικό όφελος, πράγµα 

το οποίο καθιστά την ανάληψη τέτοιων έργων εξαιρετικά ριψοκίνδυνη 

για της εργοληπτικές επιχειρήσεις. 

 Αυτός ήταν και ο λόγος της µη συµµετοχής των εταιρειών µελών 

µας στις παραπάνω δύο δηµοπρασίες. 

 Αντίστοιχες αποχές, από δηµοπρατήσεις έργων οδοποιίας, 

παρατηρούνται σε πολλούς διαγωνισµούς που διεξάγουν φορείς του 

ευρύτερου ∆ηµόσιου τοµέα σε ολόκληρη την Χώρα. 

Παρακαλούµε για την άµεση παρέµβασή σας προς επίλυση του 

προβλήµατος.  

      Με τιµή, 

 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ                                   Ο ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ   

 

ΓΕΩΡΓΙΟΣ Π. ΒΛΑΧΟΣ          ΜΑΡΚΟΣ Ι. ΣΙΟΥΝΑΣ 
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